
Zápisnica 

 

zo zasadnutia komisie životného prostredia a hospodárskej 

stratégie konaného dňa 05. 02. 2025 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

 

 

 Otvorenie zasadnutia 

 II. Etapa rekonštrukcie a modernizácie TH Lamač 

 Otvorené body z predchádzajúcich zasadnutí komisie 

 Rôzne 

5   Záver 
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 Otvorenie zasadnutia 
 

Predsedníčka komisie Ing. Veronika Hagovská otvorila zasadnutie komisie. V rámci otvorenia 
zasadnutia, vzhľadom na nízky počet prítomných členov bolo dohodnuté, že zasadnutie bude 
mať informatívny charakter a v prípade potreby schvaľovania závažnejších záležitostí bude 
zvolané mimoriadne zasadnutie, prípadne zvolené hlasovanie per-rollam.  

 II. Etapa rekonštrukcie a modernizácie TH Lamač 

 

Podpredsedníčka komisie Mgr. Alexandra Kriššová, informovala prítomných členov komisie 

o aktuálnom stave v oblasti THL. Predmetné informácie boli vzaté na vedomie. Z diskusie 

naďalej vyplynulo, že k tejto otázke bude potrebné zvolať samostatné spoločné zasadnutie 

všetkých odborných komisií. 

 Otvorené body z predchádzajúcich zasadnutí komisie  

 

 Kontajnerové stojiská 

Mestská časť BA-Lamač plánuje v roku 2025 uskutočniť úpravu podkladu a chodníkov do 

všetkých pôvodných kontajnerových stojísk na Studenohorskej a Bakošovej a postupný 

presun všetkých kontajnerov z ulíc. V súčasnosti evidujeme ďalšie 2 žiadosti na prenájom časti 

pozemku za účelom vybudovania KS a vykonanie úpravy podkladu a prístupových chodníkov, 

a to na Studenohorskej 44-46 a 23-25. 

 Rozšírenie parkoviska LIDL 

Termín začatia stavby nie je zatiaľ známy. Podľa vyjadrenia stavebného úradu bolo naposledy 

riešené povolenie na vybudovanie el. prípojky pre nabíjacie stanice elektromobilov.  

 Odvodnenie bežeckej dráhy 

Podľa odporúčania komisie ŽPaHS bola preverená možnosť vybudovania akumulačnej nádrže 

v priestoroch školského ihriska za účelom zachytávania zrážkovej vody z bežeckej dráhy 

a túto vodu využívať na závlahy. Vzhľadom na skutočnosť, že sa v tomto priestore nachádza 

vŕtaná studňa, z ktorej je možné čerpať vodu, je na zváženie či investícia do akumulačnej 

nádrže je rentabilná. Členovia komisie tiež odporúčajú doupravenie svahu pri bežeckej dráhe 

a podporné betóny využiť na sedenie formou drevených sedákov.  

 Výmena a oprava lavičiek 

Členovia komisie na svojom novembrovom zasadnutí odporučili doplnenie 5-10 ks lavičiek za 

bytové domy na Studenohorskej ulici 49-91 a 35 a vyššie . Nakoľko v roku 2024 bola na území 

MČ uskutočnená výmena a oprava všetkých lavičiek, z ich doplnením sa v roku 2025 nerátalo. 

V prípade, že by sa toto doplnenie malo realizovať je potrebná úprava rozpočtu. Členovia 

komisie odporúčajú doplniť lavičky formou repasovania. Tajomník komisie Ing. Marek Poláš 

sa vyjadril, že takáto možnosť by bola realizovateľná. Takouto formou komisia teda žiada 

doplniť aspoň 2-3ks lavičiek na spomínané miesta. 

 Revitalizácia parkoviska na Malokarpatskom námestí 

V danej veci MČ Lamač nedisponuje žiadnymi novými informáciami. 
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 Projekt vegetačných úprav na Studenohorskej ulici 

V súčasnej dobe MČ Lamač zháňa ďalšie cenové ponuky na realizáciu prvej etapy projektu. 

Členovia komisie odporúčajú realizovať projekt vo fázach a zabezpečiť už aspoň pár kusov 

nových stromov podľa projektu. 

 Zhodnotenie zdravotného stavu drevín na území MČ Lamač 

V súčasnosti prebieha postupná kontrola drevín na území mestskej časti. Zároveň bol 

požiadaný okresný úrad o určenie príslušného úradu, ktorý bude oprávnený vydávať 

rozhodnutia o výrube pre MČ Lamač.  

 Výrub v areáli futbalového klubu 

Členovia komisie na svojom novembrovom zasadnutí odporučili preveriť dodržanie náležitostí 

zákona pri výrube drevín v areály futbalového klubu na ulici Na barine. Referát životného 

prostredia kontaktoval zástupcu FK Lamač za účelom podania vysvetlenia výrubu vŕby, ktorá 

nespĺňala parametre dreviny, na výrub ktorej nie je potrebný súhlas orgánu ochrany prírody 

a krajiny. Podľa vyjadrenia zástupcu FK bola táto drevina odstránená z dôvodu vážneho 

poškodenia. Predmetná drevina bola už radikálne upravovaná v septembri 2024, kedy došlo 

k vážnemu poškodeniu jej časti a hrozil jej pád na zaparkované vozidlá. 

3.9. Výrub drevín ŽSR 

Vo veci výrubu drevín v železničnom koridore MČ Lamač oslovila ŽSR so žiadosťou 

o stretnutie. Stretnutia by sa mali zúčastniť starostovia a zástupca primátora pre životné 

prostredie. Termín stretnutia zatiaľ nebol určený. 

 

 Rôzne 

 

- Predsedníčka komisie informovala členov komisie, že lamačský SECAP bol na 

decembrovom MiZ v roku 2024 schválený. Za MČ Lamač boli za členov koordinačného 

tímu na základe poverenia starostu menovaní Ing. Marek Poláš, Ing. Vlastislava 

Rychtáriková, Ing. Veronika Hagovská a Mgr. Alexandra Kriššová. Veronika Hagovská 

bola zároveň poverená ako kontaktný bod a bude zabezpečovať koordinačné stretnutia 

zodpovedných zástupcov MČ Lamač a Klimatickej kancelárie Magistrátu hl. mesta 

Bratislavy. 

 

- Členovia komisie odporúčajú vykonať revitalizáciu trojuholníku na križovatke 

Rajtáková x Vysokohorská (pri studni). V tejto veci odporúčajú vykonať na danej 

lokalite sondu za účelom zistenia podložia a hĺbky substrátu. Následne odporúčajú 

osloviť členku komisie Ing. Lenku Ficekovú za účelom odporučenia vhodných druhov 

na výsadbu. Členovia komisie odporúčajú o plánovanej výsadbe ako aj druhovom 

zložení výsadby, informovať Komisiu ŽPaHS a p. poslankyňu Mgr. Máriu Šimončičovú, 

ktorá uskutočnenie výsadby už v minulosti na danom mieste odporúčala.  

  

- Členovia komisie odporúčajú obnoviť projekt Prvý piatok pre Lamač a v rámci tejto 

aktivity zabezpečiť vyčistenie priestoru Oddychovej oázy (vyčistiť dažďovú záhradu, 

upraviť pocitový chodník, skontrolovať jednotlivé dreviny). 
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- Členovia komisie odporúčajú zaradiť do úpravy drevín na rok 2025 aj úpravu topoľa 

pri zadnom vchode do budovy ZŠ (pri schodoch). 

 

- Predsedníčka komisie informovala členov komisie o stretnutí s novým veliteľom 

Mestskej polície BA IV, kde bolo dohodnuté, že v prípade záujmu kvôli špecifickej téme 

môže byť zástupca mestskej polície prítomný na zasadnutí komisie.  

 

- Členovia komisie odporúčajú opätovne osadiť k torzu stromu na Malokarpatskom 

námestí ako aj na detskom ihrisku pri Rozálke tabuľu, že torzá stromov ostali 

zachované ako tzv. hmyzie stromy.  

 

- Členovia komisie odporúčajú prekrytie/úpravu trčiacej oranžovej rúry pod 

hokejbalovým ihriskom, pri chodníku za Studenohorskou. 

 

 

 

Prítomní: 
 

Ing. Veronika Hagovská, Mgr. Alexandra Kriššová, Mgr. Matúš Kniez 

Neprítomní:                
  

Hostia:   

 

Zapísal: 05. 02. 2025 Ing. Marek Poláš, v. r.  

 

Overil: Ing. Veronika Hagovská, v. r.  

 


